
Zápis 
 

z 23. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne  16. ledna 2007 
 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 16 (následně 17, návrat ing. Krupky z Velebudic) 
Hosté: prof. Růžička,  prof. Labík, Ing. Bártová 
Úvodem  předseda   předložil  program jednání, který senát schválil.  
 
Program:  

1. Vnitřní mzdový předpis VŠCHT Praha 
2. Pravidla pro hospodaření se mzdovými prostředky 
3. Volební a jednací řád AS VŠCHT – informace  o stavu 
4. Různé 

 
Ad 1.  
Pan rektor s Ing. Bártovou předložili novelizovaný Vnitřní mzdový předpis VŠCHT Praha. 
Diskutováno bylo: 

- Individuální smlouvy a jejich potřeba. P. rektor vysvětlil, že podle předkládaného 
předpisu bude nyní možno např. děkanům místo individuálních smluv o mzdě přiznat 
diferencovaný individuální příplatek. 

- Senátoři upozornili, že na konci čl. 4 je odkaz na dokument - směrnici - „Oběh 
personálních dokumentů“, která neexistuje. Ing. Bártovou bylo podáno vysvětlení, že 
tento dokument je připravován v souvislosti s vnitřní normou Spisový řád a bude 
vycházet ze stávajících předpisů. 

- V zájmu  srozumitelnosti se v čl. 5, odst. 2 škrtá slovo „zaměstnancem“ 
- Po diskuzi o individuálních smlouvách došlo ke shodě tak, že v čl. 8, odst. 3 zní: 

„Individuální osobní příplatek je možno přiznat i vedoucím zaměstnancům, u nichž 
nejsou činnosti spojené s vedením zohledněny formou příplatku za vedení nebo se 
kterými není sjednána individuální smlouva o mzdě. V tomto případě návrh na 
přiznání individuálního příplatku v rozpětí sjednaném v Kolektivní smlouvě předkládá 
personální odbor a po posouzení konkrétních podmínek a okolností jej schvaluje 
rektor.“ 

Dále bylo v diskuzi zmíněno, že je možno zajistit a sledovat financování tarifní mzdy 
z různých zdrojů, obdobně i osobních příplatků. Osobní příplatky i individuální osobní 
příplatky mohou být kombinací různých finančních zdrojů, individuálních osobních příplatků 
může být poskytnuto více. 
 
Hlasování o upraveném znění předpisu: 
Senát Vnitřní mzdový předpis schvaluje. (16 – 0 – 0)  

 
 

Ad 2.  
Pan rektor předložil novelizovaná Pravidla pro hospodaření se mzdovými prostředky (vnitřní 
norma). 
Diskuze: 

- je nutné číslovat odstavce, když je pouze jeden? 
- v čl. 10, odst. 3e se navrhuje škrtnout slova „rozhodne-li tak děkan“ 
- co jsou lektorské posudky? 



- změny proti stávající normě - z centr. fondu se nehradí např. náhrady za vojenskou 
službu (neexistuje), autorské honoráře nejsou mzdovými prostředky, atd. 

 
Hlasování o upraveném znění předpisu: 
Senát s touto vnitřní normou souhlasí. (16 – 0 – 0) 

 
Ad 3. 
Doc. Flemr informoval o přípravě nového volebního a jednacího řádu a konzultoval se členy 
senátu tyto body s doporučením: 

- materiály k projednání 5 dní předem ?   - ano 
- zvýšení počtu členů na  26?  - ne 
- 2 leté volební období členů AS?  – zpracovat obě varianty 
- pozitivní volba 4 kandidátů? – ano 
- odvolání předsedů jednotlivých výborů? – ne 
- neveřejné pracovní schůzky? 
- schopnost usnášení se, nadpoloviční většina, počet z přítomných či z celkového počtu? 

– různé alternativy 
 
Ad 4. 
- Prof. Labík informoval o opětovném získání stipendia od Preciozy. Na přepočet lidí je 

objem prostředků stejný jako v loňském roce. 
- je nutno zařadit nové studenty do výborů 
- omluvy nepřítomnosti zasílat předsedovi a kopii pí. Wildové, prezenční listina bude 

přílohou zápisu umístěného na www stránkách. 
- Připravuje se další varianta hodnocení výkonů pracovišť 

 
 
 

Příští zasedání 20. 2. 2007 ve 14.00 hod. 

 
 
 
 
 
Zapsala: K. Wildová                                           Za správnost: M. Březina 

 
 


